

AFRICAN UNION
الاتحاد الأفريقي



UNION AFRICAINE

UNIÃO AFRICANA

P. O. Box 3243, Addis Ababa, ETHIOPIA Tel.: (251-1) 513822 Fax: (251-1) 519321
Email: oau-ews@telecom.net.et

COMMUNIQUÉ

MEETING OF THE AU HIGH-LEVEL AD HOC COMMITTEE ON LIBYA

Malabo, 29 June 2011: The African Union (AU) High-Level *ad hoc* Committee on Libya met today, in Malabo, on the margins of the 17th Ordinary Session of the Assembly of the Union. The meeting, chaired by President Mohamed Ould Abdel Aziz of the Islamic Republic of Mauritania, was attended by Presidents Yoweri Museveni of the Republic of Uganda, Denis Sassou Nguesso of the Republic of Congo, Amadou Toumani Toure of the Republic of Mali and Jacob Zuma of the Republic of South Africa, as well as by the Chairperson of the AU Commission, Dr. Jean Ping.

The Committee reviewed the situation in Libya since its last meeting, in Pretoria, on 26 June 2011. It adopted, within the context of the AU Roadmap, a set of proposals for a Framework Agreement on a political solution to the crisis in Libya, to be submitted to the Assembly of the Union, for its support.

* * * * *

REUNION DU COMITE AD HOC DE HAUT NIVEAU DE L'UA SUR LA LIBYE

Malabo, le 29 juin 2011: Le Comité *ad hoc* de haut niveau de l'Union africaine (UA) sur la Libye s'est réuni aujourd'hui à Malabo, en marge de la 17^{ème} session ordinaire de la Conférence de l'Union. La réunion, présidée par le Président Mohamed Ould Abdel Aziz de la République islamique de Mauritanie, a vu la participation des Présidents Yoweri Museveni de la République d'Ouganda, Denis Sassou Nguesso de la République du Congo, Amadou Toumani Touré de la République du Mali et Jacob Zuma de la République d'Afrique du Sud, ainsi que le Président de la Commission de l'UA, Dr. Jean Ping.

Le Comité a examiné l'évolution de la situation en Libye depuis sa dernière réunion, à Pretoria, le 26 juin 2011. Il a, dans le contexte de la Feuille de route de l'UA, adopté un ensemble de propositions pour un Accord-cadre sur une solution politique à la crise en Libye, qu'il soumettra à la Conférence de l'Union, pour recueillir son soutien.